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Jihočeská univerzita v Českých Budějovicích, Ekonomická fakulta 

 

17.10. 2024 

 

Zápis ze zasedání Akademického senátu EF JU č. 2/2024 

 

Přítomni:                                     11 členů 

      

Omluveni (bez titulů): Miroslava Vlčková, Pavla Herclíková, Zdeněk 

Štědronský, Matěj Přibyl 

 

Hosté (bez titulů):  

 

Hlasování o zapisovateli a ověřovatelích zápisu: 

 

Navržený zapisovatel:     Antonín Šmejkal (s návrhem souhlasil) 

 

Navržení ověřovatelé zápisu a skrutátoři:   Jiří Kořínek a Martin Pech (s návrhem souhlasili) 

 

pro 11, proti 0, zdržel se 0.   

 

Hlasování o programu 

 

1. Organizační záležitosti -  volba místopředsedy AS EF JU za akademické pracovníky 

2. Opatření děkanky k přijímacímu řízení do bakalářských a magisterských studijních programů 

uskutečňovaných v českém jazyce pro AR 2025/2026 

3. Akreditační materiály bakalářských studijních programů  -  Ekonomika 

v energetice   a  Management a ekonomika sportu 

4. Informace k Vědecké radě EF JU a návrh na její doplnění  

5. Oznámení o rezignaci proděkana pro zahraniční vztahy 

6. Různé 

 

Výsledek hlasování o programu:  

pro 11, proti 0, zdržel se 0.   

 

Bod 1 – Organizační záležitosti -  volba místopředsedy AS EF JU za akademické pracovníky 

Předseda  

 

Paní Klára Vocetková  již není zaměstnancem (akademickým pracovníkem) Ekonomické 

fakulty JU, ale přešla na  Fakultu zemědělskou a technologickou JU. Z tohoto důvodu zaniklo 

její členství v Akademickém senátu EF JU a novým členem AS EF JU se stal pan Antonín 

Šmejkal. 

 

Volba místopředsedy AS EF JU za akademické pracovníky 
 

Navržení kandidáti: Miroslava Vlčková (s návrhem souhlasila) 

 

Výsledek tajného hlasování:  

pro 11, proti 0, zdržel se 0.   
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Místopředsedou AS EF JU se za akademické pracovníky stala Miroslava Vlčková. 

 

Na minulém zasedání AS EF JU pan Fesl slíbil poskytnout členům senátu zvukový záznam 

z jednání a bohužel i přes slib nebyl do dnešního dne dodán..  

 

Bod 2 - Opatření děkana k přijímacímu řízení do bakalářských a magisterských 

studijních programů uskutečňovaných v českém jazyce pro AR 2025/2026 

 

Předseda AS EF JU Tomáš Volek vyzval paní děkanku k představení materiálu. Byl navýšen 

poplatek za přijímací řízení na 700,- Kč, což bylo schváleno AS JU. Dále proběhla diskuze 

členů AS EF JU o příčinách nízkého počtu kombinovaných studentů. 

 

Usnesení: 

 

Akademický senát Ekonomické fakulty Jihočeské univerzity v Českých Budějovicích 

schvaluje na základě § 27 zákona o vysokých školách předložená pravidla pro přijímací 

řízení a podmínky pro přijetí ke studiu do bakalářských a navazujících magisterských 

studijních programů uskutečňovaných v českém jazyce pro akademický rok 2025/2026. 

 

Výsledek hlasování:  

pro 11, proti 0, zdržel se 0.   

 

Usnesení bylo AS EF JU schváleno. 

 

Bod 3 - Akreditační materiály bakalářských studijních programů  -  Ekonomika v 

energetice   a  Management a ekonomika sportu 

 

Paní děkanka společně s garanty studijních programů panem Martinem Pechem a panem Jiřím 

Alinou představili oba navrhované studijní programy. Studijní program Management a 

ekonomika sportu by měl být realizován ve spolupráci s Pedagogickou fakultou JU a studijní 

program Ekonomika v energetice ve spolupráci s praxí. Akreditační materiály byly schváleny 

Vědeckou radou EF JU. Dále proběhla diskuze členů AS EF JU ohledně atraktivity studijních 

programů proti již nabízeným studijním programů ostatních vysokých škol. 

 

Usnesení: 

 

Akademický senát Ekonomické fakulty Jihočeské univerzity v Českých Budějovicích 

vyjadřuje kladné stanovisko k předloženému akreditačnímu materiálu bakalářského 

studijního programu Ekonomika v energetice. 

 

Výsledek hlasování:  

pro 11, proti 0, zdržel se 0.   

 

Usnesení bylo AS EF JU schváleno. 

 

Usnesení: 

 

Akademický senát Ekonomické fakulty Jihočeské univerzity v Českých Budějovicích 

vyjadřuje kladné stanovisko k předloženému akreditačnímu materiálu bakalářského 

studijního programu Management a ekonomika sportu. 
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Výsledek hlasování:  

pro 11, proti 0, zdržel se 0.   

 

Usnesení bylo AS EF JU schváleno. 

 

Bod 4 - Informace k Vědecké radě EF JU a návrh na její doplnění 

 

Paní děkanka přednesla návrh na odvolání členů vědecké rady EF JU prof. Beránka a prof. 

Mrkvičky z důvodu přechodu za jinou fakultu JU, jelikož se jednalo o interní členy Vědecké 

rady EF JU.  

 

Zároveň navrhla jako nového člena Vědecké rady EF JU prof. Ing. Jiří Strouhala, Ph.D.  

 

Usnesení: 

 

Akademický senát Ekonomické fakulty Jihočeské univerzity v Českých Budějovicích na 

základě § 27 Zákona o vysokých školách uděluje souhlas s odvolání prof. Ladislava 

Beránka a prof. Tomáše Mrkvičky z Vědecké rady EF JU a současně uděluje souhlas se  

jmenování prof. Jiřího Strouhala do Vědecké rady EF JU. 

 

Výsledek hlasování:  

pro 11, proti 0, zdržel se 0.   

 

Usnesení bylo AS EF JU schváleno. 

 

 

Bod 5 - Oznámení o rezignaci proděkana pro zahraniční vztahy 

 

Současný proděkan Marek Šulista podal k 8.10.2024 písemnou rezignaci na funkci proděkana 

pro zahraniční vztahy. 

 

Paní děkanka na nového proděkana pro zahraniční vztahy navrhuje od 22.10.2024 jmenovat 

pana Mgr. Vladimíra Kadlece.   

 

Usnesení: 

 

Akademický senát Ekonomické fakulty Jihočeské univerzity v Českých Budějovicích na 

základě § 27 Zákona o vysokých školách vyjadřuje kladné stanovisko k návrhu na 

jmenování nového proděkana pro zahraniční vztahy Mgr. Vladimíra Kadlece od 

22.10.2024. 

 

Výsledek hlasování:  

pro 10, proti 0, zdržel se 1.   

 

Usnesení bylo AS EF JU schváleno. 
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Bod 6 - Různé  

 

Jiří Alina jako zástupce odborů informoval členy AS EF JU o stavu vyjednávání kolektivní 

smlouvy (zavedení stravenkového paušálu, nový benefitní program mobilních operátorů). 

 

Martin Slobodník přednesl informace z AS JU, zejména o diskuzi nad zohlednění členství 

v akademických senátech v HAPu na jednotlivých součástech JU. 

 

Paní děkanka informovala o změnách ve mzdovém předpisu, kdy se zavádí nový pojem 

„pedagogický pracovník“. 

 

Studentští členové AS EF JU přednesli poznámky k rozvrhu zejména předmětů vyučovaných 

Katedrou aplikované matematiky a informatiky. Studenti se zajímali o personální zajištění 

výuky pro příští rok. 

 

Zapsal:  Antonín Šmejkal 

Ověřili:   Jiří Kořínek  

 Martin Pech  
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PŘÍLOHY 

Příloha č. 1: Prezenční listina    

PREZENČNÍ LISTINA 

zasedání Akademického senátu EF JU dne 17.10. 2024 
Akademičtí pracovníci – senátoři (bez titulů) Přítomen Nepřítomen 

Alina Jiří X   

Kadlec Vladimír X  

Novotná Martina X  

Pech Martin X  

Řehoř Petr X   

Slobodník Martin X  

Vlčková Miroslava omluvena  

Šmejkal Antonín  X   

Volek Tomáš X  

Vrchota Jaroslav X  

 

Studenti – senátoři (bez titulů) Přítomen  Nepřítomen  

Kořínek Jiří X  

Přibyl Matěj omluven  

Štědronský Zdeněk omluven  

Herclíková Pavla omluvena  

Vokoun Jan X  

 

Hosté (bez titulů) Přítomen  Nepřítomen  

Dvořáková Líšková Zuzana  X  

Maříková Monika X  

Rolínek Ladislav X  

Pecková Ivana X  

Polášková Lucie X  

Šulista Marek X  
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